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Mit is jelent a közkegyelem, és miért van erre lehetőség és szükség Budaházy György és a
Hunnia csoport esetében? Miért elviselhetetlen az az igazságtalanság, ami abból következik,
hogy „Gyurcsányék szabadon, Budaházyék börtönben”? Miért nem igaz az, hogy itt két teljesen
különböző bűncselekményről van szó? Miért szükséges, hogy még a 2016-os emlékév során
megszülessen az amnesztia-rendelkezés? Ezekről és hasonló igazságossági kérdésekről
beszéltem a Hír TV „Magyarország élőben” című műsorában 2016. november 4-én.
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